

# Agricultural Industry Working Group (IWG)

## Fact Sheet

### 农业行业小组情况说明书

**Group Coordinator: Sam Fan, FMC**

小组协调员：范涛，富美实

**Group Members:**

小组成员：

BASF	Bayer	Corteva
Deere	FMC	Mosaic Fertilizers
Novonosis	Syngenta	

**Key Objective(s):**

**主要目标：**

To work cooperatively with the Chinese authorities to ensure that Chinese farmers utilize the highest quality seeds and most advanced agricultural practices available to maximize the quantity and quality of agricultural output, by

1. creating favorable patent protection in the field of biotechnology as well as plant variety protection (PVP), and seed registration environments that encourage the development and commercialization in China of the most advanced seed and agricultural technology (efficient protection and enforcement);
2. eliminating the use of inferior seed and counterfeit agricultural products; and
3. improving the efficiency and effectiveness of technology and intellectual property transfer so that agricultural seed transfer can occur seamlessly in and out of China.

与中国政府机构合作，确保中国农民使用最优质的种子和最先进的农业做法，最大限度地提高农业产出的数量和质量：

1. 在生物技术领域创造良好的专利保护、植物多样化保护（PVP）和种子登记环境，鼓励最先进的种子和农业技术在中国的发展和商业化（有效的保护和执法）。
2. 杜绝使用劣质种子和假冒农产品；
3. 提高技术和知识产权转让的效率和效益，使农业种子转让能够在中国境内外实现无缝对接。

**Introduction:****介绍:**

The agricultural industry seeks to improve efficiency, yields, and health for the agriculture sector in China through our efforts. We are committed to bringing the best innovative technologies to Chinese farmers and seek active cooperation from the government authorities to provide a transparent, predictable market for our products.

农业行业力求通过我们的努力，为中国的农业部门提高效率、提高产量和健康水平。我们致力于将最好的创新技术带给中国农民，并寻求政府主管部门的积极合作，为我们的产品提供一个透明、可预测的市场。